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Geachte,
Graag zou ik vernemen of de situatie rondom zwemlessen en de ver opgelopen wachttijden in
Woerden mogelijk onder de aandacht gebracht kunnen worden?
Covid-19 is voor heel veel problematiek de oorzaak, zo ook voor de opgelopen wachttijden bij
het Batenstein zwembad in Woerden stellen zij via de website en de email. Helaas heb ik in 2017
ook een negatieve ervaring met het voorgenoemde zwembad i.v.m. de wachttijden en het
uitblijven van communicatie, oftewel is Covid-19 niet ook een hele makkelijke uitweg?
In heel Nederland zijn de wachttijden opgelopen en moeten kinderen veel te lang wachten om te
starten met de zwemlessen. Als ouder van een 5 jarige Woerdense knul vind ik dat behoorlijk
spannend, op elke 300 meter ligt er minimaal een sloot in onze mooie stad.
Uiteindelijk hebben wij daarom gekozen uit te wijken naar Bodegraven, hier hebben zij Covid-19
wat zwemlessen betreft achter zich gelaten.
Binnen 8 weken kon hij hier starten en inmiddels gaat hij met veel plezier iedere week naar deze
locatie.
Voor mij is dit haalbaar maar voor andere medebewoners misschien niet, en juist voor hen vraag
ik aandacht op dit onderwerp.
Ik neem aan dat het in het belang van de gemeente is dat alle kinderen in staat zijn een
zwemdiploma te behalen en zou een plan van aanpak vanuit het Zwembad op zijn plaats zijn.
Daarnaast zie ik nu uit eigen ervaring dat Batenstein voor de ouders die kiezen voor een andere
locatie niet tegemoet komt door het inschrijfgeld te retourneren, dit zodat dit gebruikt kan
worden voor een inschrijving elders. Dit is wellicht een andere discussie maar behoord m.i. niet
tot een plan van aanpak om alle kinderen aan het zwemmen te krijgen!
Ook hier, voor mij haalbaar en betaalbaar maar voor een ander misschien niet.

Met vriendelijke groet,




